

6D5N Hanoi, Sapa & Halong Bay Overnight Cruise

Day 1 : Hanoi Arrival – City Tour

(Lunch & Dinner)

The appointed tour guide will welcome guests at **Noi Bai International Airport (New Terminal Gate 02)** then transfer to the city. We will visit landmark attractions: **Tran Quoc Pagoda** located next to the beautiful **West Lake**, then drive to **Ba Dinh Square** and here we may take pictures nearby the **President Palace**, and lunch at **Huong Lien Restaurant** which is popular among the Hanoi residents for its famous **Bun Cha** ~ BBQ pork patties+ vermicelli also Hanoi Fried Spring Roll+ Fried Crab Roll. **This restaurant was patronized by the ex-famous travel blogger cum celebrity chef Anthony Bourdain who had invited the Ex-America President -Obama to experience the local street food on his last visit in Hanoi.**

Next, we will arrive at the beautiful Hanoi Opera House, built-in 1911 by the then ruling French. It's a phenomenal piece of neo-classical French architecture featuring Gothic themes on the doors and domes with pillars, shuttered windows, balconies and a glass room. Later, at **Giang Café** to enjoy and experience a cup of **Egg Coffee** which is popular among the local residents and tourists too. From here we will take **a guided walking tour (approximately 500 meters) to the Hanoi Old City Gate**, one of the four gates of Hanoi which provided access to the **Royal City now the Old Quarter**. Originally built in 1010 facing east and the **Red River**, the present-day structure was constructed in 1749 and it was repaired in 1817 and survived many subsequent wars. Continue walking for 200 meters we will reach **Dong Xuan Market and Phung Hung Street**. **Drive to St. Joseph Cathedral to take pictures, enjoy complimentary foot reflexology for 40 minutes** also free time for shopping activities at the **Hoan Keam tourists' site**, and later assemble as agreed schedule and venue for dinner arrangement at **Net Hue Restaurant**. Transfer for hotel check-in, tour programs, and services end.

Dong Xuan Market was originally built by the French administration in the year of 1869; it has been renovated several times with the latest in the year of 1994 after a fire which almost destroyed the market. This is the largest covered market of Hanoi where the wholesale traders sell everything from clothes, household goods to tourists' souvenirs. **Phung Hung street** has been revived with beautiful mural paintings recalling Hanoi in the past. Continue to explore activities in **The Old Quarter**, **also known as the 36 Ancient Streets**, this quarter used to be the residential, manufacturing and commercial center, where each street was specialized in one specific type of manufacturing or commerce. This area is also the eternal soul of Hanoian cultural architecture, historic relics, and religious center.

抵达河内 - 城市观光

(午餐/晚餐)

. 在 Noi Bai 国际机场(新航站楼 A 02 出口), 由当地导游迎接。

- . 开始河内市区游:前往镇国寺,位于河内市西湖郡西湖边,创建于六世纪前李朝李南帝时。 在河内主席府拍照留念。前往著名的平民餐厅 Huong Lien Restaurant 享用碳烤猪肉米线。这原是一家不 起眼的小店,专做越南河粉,因美国前总统奥巴马去了这家店,小吃店便一夜爆红。
- . 午餐后,在河内大剧院拍照留念。然后,在著名的网红咖啡厅 Giang Café 免费享用一杯鸡蛋咖啡。 接着,徒步游览河内古城门,古城门保留完好,看上去都很恢弘大气。它是升龙遗址的一部分,具有悠久 的历史。徒步游于同春市场,游览河内火车街,越南河内老城区有一条狭窄的小巷,火车轨道与两旁的 房子距离很小,每当火车呼啸而过时,居民们都不得不把室外的东西拿回屋内。近年来,这条小巷成为 了热门拍照的景点。
- . 接着,步行游览河内老城区。河内老城区是河内极具魅力之处,是河内历史文化的灵魂所在,包括三十六 行街、还剑湖等几乎所有名胜古迹均在该区,建筑融合了越南和法式风情,走在其中,彷佛穿越时空, 是个体验人文气息的好去处。老城区里的建筑都是一个窄窄的门脸,往里面走有深深的过道。每一条街 都有自己的特色,每一间商店也有独特的风格。

.前往圣若瑟主教座堂拍照留念后,享受40分钟的脚底按摩。

. 按照约定的时间安排在当地餐馆享用晚餐,晚餐后,返回酒店休息。

Day 2 : Hanoi – Sapa Valley – Cat Cat Village – Sapa Valley

The appointed tour guide will gather all guests at hotels' lobby as per agreed schedule for transfer services to SAPA via the new highway which has started operations on 21 SEP 2014, the journey is approximately 320 KM and durations approximately 5.5 HOURS (inclusive of 30 minutes for comfort stop) passes thru 05 provinces and cities, namely Hanoi, Vinh Phuc (Tam Dao tourism area), Phu Tho, Yen Bai, and Lao Cai. Upon arrival in SAPA, check-in hotel follows by lunch and continue tour programs. We will visit Cat Cat- the old village of ethnic groups, especially Black H'Mong. The road leading to Cat Cat Village is an easy and interesting route for trekking. The spot is only within 20-30m minutes walking from Sapa center; and the hike through mountains will offer tourists the wonderful picture of rice paddies, waterfall, or even water buffaloes grazing leisurely. Visiting Cat Cat, tourists will be impressed by the peacefully picturesque sceneries also a chance to have a glimpse into the daily life of local ethnic people, as well as take part in traditional activities such as weaving fabric. It is also a good opportunity to purchase some traditional souvenirs and handicrafts right from the craftsmen. Return hotel for freshens up then dinner at local restaurants, tour programs, and services end.

河内 – 越南沙霸 – Cat Cat 村 – 越南沙霸

指定的导游将按照商定的时间表,将所有宾客聚集在酒店大堂,通过新高速公路向 SAPA 转移服务,该高速公路已于2014年9月21日开始运营,行程约320公里,持续时间约5.5小时(包括30分钟) (经过舒适停留)经过了05个省市,分别是河内,荣福市 (Tam Dao 旅游区),富寿市,延百和老街。抵达 SAPA 后,入住酒店将在午餐后继续游览行程。我们将参观卡特猫 (Cat Cat),这是一个古老的族裔村庄,尤其是Black H'Mong。通往 Cat Cat Village 的路是一条轻松有趣的徒步路线。该景点距离沙巴市中心仅20-30m分钟路程;穿越山脉远足将为游客提供稻田,瀑布甚至悠闲地放牧的水牛的绝妙照片。参观 Cat Cat,游客将被风景如画的和平风景所打动,也有机会一睹当地少数民族的日常生活,并参加编织织物等传统活动。这也是从工匠那里购买一些传统纪念品和手工艺品的好机会。返回酒店后恢复精力,然后在当地餐馆享用晚餐,参加旅游计划,并结束服务。

(早餐/午餐/晩餐)

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Day 3 : Sapa Valley – Ham Rong Mountain Park - Hanoi

(Breakfast/Lunch)

This morning we will visit Ham Rong Mountain Park ~ this park is essentially a long cobblestone walkway to the top of Ham Rong Mountain. Along the way, there are countless potted orchids, beautifully landscaped gardens and a few really tacky statues of cartoon characters like Scooby-Doo and Mickey Mouse. The scenery is hidden in the fog and echo sound from bamboo flutes of Mong minority boy change this place into a heaven on the earth. Another interesting activity is conquering San May (Cloud Yard), the peak of Ham Rong Mountain at the altitude of 1800m to enjoy the imposing panorama of Sapa town. On sunny days, from here tourists can even see the peak of Fansipan under a clear sky with white cloud floating around. Return hotel for freshening up and check-out from hotel.

Guests may continue to explore this beautiful small town or shopping activities at local shops who promote products from border HEKOU, CHINA – plenty of sports attire, trekking shoes &, etc..... The appointed tour guide will gather all guests as per agreed schedule and venue for lunch arrangement at a local restaurant and later, return to Hanoi ETD 2.00 PM / ETA 7.30 PM. Transfer to a local restaurant for dinner, check-in hotel and tour programs end.

今天早上,我们将参观汉荣山公园~这个公园本质上是通往汉荣山顶的长长的鹅卵石人行道。一路上,有 无数的盆栽兰花,风景优美的花园和一些真正发粘的卡通人物雕像,例如史酷比和米老鼠。风景隐藏在雾 中,来自少数民族男孩的竹笛的回音将这个地方变成了天堂。另一个有趣的活动是征服海拔1800m的汉荣 山峰 San May (云场),欣赏萨帕镇的壮丽全景。在阳光明媚的日子里,从这里游客甚至可以在晴朗的天空 下看到泛西潘的山峰,周围漂浮着白云。退回酒店以进行梳理和从酒店退房。

客人可以继续探索这个美丽的小镇,或在本地商店购物,在中国河口边境推销产品-大量的运动服装,徒 步鞋等…。在当地餐厅安排午餐的场所,然后返回河内 ETD 2.00 PM / ETA 7.30 PM。转移到当地餐厅吃晚 餐,办理入住酒店和旅游计划结束。



Day 4 : Hanoi – Halong Cruise overnight

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Cruise operator's transport team will pick up guests around 8.00 AM from the hotel. We will drive on the Hanoi-Hai Phong-Ha Long new expressway which was commissioned on 15 SEP 2018, the journey is approximately 130 KM and duration takes 2.5-03 hours inclusive one comfort stop. **Upon arrival at Tuan Chau Harbour, Ha Long, embark onboard GLORY LEGEND CRUISE** ~ a modern and metal structured cruise that meets international safety features and measures. Cruise manager onboard will introduce cabin crews and conduct a short briefing to the guests on the schedule of tour programs, activities, meal arrangement, the do's and don'ts and most important the cruise's safety features and measures.

Where are we sailing … Lunch will serve around 01.00 PM while cruising in Halong Bay and passing by the beautiful Incense Burner islet, Dog Stone Islet, Fighting Cock islet and Soi Sim beach, Coconut Tree Island. Visiting Tung Sau area … covered by leaping rocks, cultured pearl fishery; here you can see the process of the jewel from harvesting and sculpting. Moreover, you can have a chance to do kayaking based on your preference. Continue cruising to Titop Beach, where you can enjoy swimming (subject to weather conditions), also may track to the hill top which take 15-20 minutes to enjoy the panoramic view of HALONG BAY. Return to cruise and guests may participate in cooking class demonstration, learn how to prepare the food ingredients and wrapping a Vietnam Spring Roll; it is a wonderful experience. Next, go to the cruise's sundeck to enjoy the beautiful sunset view at the magnificient bay; guests are entitle Happy Hour Session BUY ONE GET ONE FREE off all beverages available onboard. Dinner will start around 7.30 PM, casual dress code for the evening. Guests' may order fruit juices, bottled drinking water, beers or wines at own expenses (affordable and minimal costs only). In the evening guests may also enjoy board and card games or join squid fishing with crew members (without charges), enjoy a night with blanket of stars.

河内 - 下龙湾 – 在船上夜宿

(早餐/午餐/晩餐)

- . 船公司职员大约早上8点在酒店大厅迎接贵宾, 驱车前往下龙湾车程大约2小时半~3小时。 . 抵达后, 开始下龙湾的船游; 船经理和职员接待贵宾, 简短介绍行程, 餐饮, 活动以及安全注意事项。
- . 午餐在船上享用, 一边欣赏下龙湾美景, 风景包含美丽的海滩和岩洞, 是数千年来风浪所形成的景象。
- . 游览团洲岛:参观漂浮的珍珠农庄村,并学习制作技巧高品质的珍珠,还可在这选择独木舟(视天气情况)。
- . 接着游览英雄岛:当时越南国家主席胡志明为这座岛屿命名。在这里大家可以选择登上山顶看下龙湾全景或是悠闲的游泳(视天气情况)。
- .回到轮船上学习怎么烹饪越南料理。您也可在清澈海湾水里游泳,在日光浴平台上享受日落,夕阳的时候最适合 拍照,在船上尽情享受夕阳的沐浴;以及饮料有优惠买一送一,任您选购饮用。
- . 晚餐大约在7点半开始。过后您也可以玩棋类游戏、钓墨鱼。夜晚船只停靠在下龙湾当中,你可以一边数着 星星,一边享受世界文化遗产景观。

Day 5 : Halong – Hanoi

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Enjoy sun rise view on this beautiful bay, continental breakfast will serve on board. We will visit SUNG SOT CAVE (SURPRISED CAVE). Ascending to the grotto, the way is covered by trees and foliage, and consists of great paved stone blocks. Inside, it is partitioned into two chambers; the first one being similar to a wide theatre hall. Many strangely shaped stalactites hang from the high ceiling. A narrow passage leads to the second room, where a flow of light meets visitors. The chamber is so immense it could contain thousands of people at one time. At the deepest point of the grotto, a "royal garden" appears with a clear pond and a seemingly fascinating landscape of mountains. Enjoy BRUNCH serves on board then disembark at Tuan Chau Tourists' Harbor and return to hotel in Hanoi. Assemble as per agreed schedule for dinner arrangement at local restaurant, return hotel and tour programs end.

下龙湾 - 河内

(早餐/午餐/晩餐)

.在下龙湾,游客可以享受日出的美景,同时也能参加太极班

- . 游轮会去到英雄岛, 游客们必须在早上十点半办理退房手续, 游客将在早上十一点下船
- .我们会在酒店享用早茶,下午十二点十五分至十二点半,游轮操作者会安排接送游客回河内
- .当地旅行社代表会在酒店会见游客,带游客到当地餐馆享用晚餐,然后,返回酒店休息

Day 6 : Hanoi Departure	(Breakfast)	
Free at leisure untill transfer to Airport for flight departure without guide service.		
河内离境 自由活动,抵达机场等待飞机起飞。(司机送往机场,没有导游陪同)。 THE JOURNEY GOES ON	1M ^王 餐)	
PACKAGE INCLUSIONS		

- ✓ Three nights' accommodation in HANOI as above proposed hotels + daily buffet breakfast.
- ✓ ONE night accommodation in SAPA VALLEY ~ SAPA GREEN HOTEL or similar class + daily buffet breakfast.
- ✓ ONE night accommodation in HALONG onboard GLORY LEGEND CRUISE or similar class + daily buffet breakfast.
- ✓ Complimentary foot reflexology services for 40 minutes @ The Old Quarter, Hanoi + Egg Coffee @ Giang Café.
- ✓ ONE meal at Huong Lien Restaurant, Hanoi ~ North Vietnam Cuisines ~ Bun Cha + Hanoi Spring Roll + Crab Roll.
- ✓ ONE meal at Net Hue Restaurant, Hanoi ~ Central Vietnam Cuisines ~ Bun Bo Hue + Banh Khoai + Com Hap La Sen, etc.
- ✓ HANOI city tour attractions (04 hours) include Tran Quoc Pagoda @ West Lake, Ba Dinh Square, Hanoi Old City Gate, Dong Xuan Market, Phung Hung Street, The Old Quarter ~ 36 Ancient Streets, Hoan Keam shopping site for tourists, take photograph nearby to President Palace, St Joseph Cathedral and Hanoi Opera House.
- ✓ **SAPA VALLEY attractions include** CAT CAT VILLAGE + HAM RONG MOUNTAIN.

- GLORY LEGEND CRUISE ~ 02 Days / 01 Night program include (01B+02L+01D), will cruise in Ha Long Bay, kayaking or ride on bamboo boat paddle by local fisherman at Tung Sau beach area also visit local cultured pear farm to see the process of the jewel from harvesting and sculpting. Continue cruising to Titop Beach, where you can enjoy swimming (subject to weather conditions), also may track to the hill top which take 15-20 minutes to enjoy the panoramic view of HALONG BAY. Return to cruise, participate in cooking class demonstration activities, squid fishing and following day with Thai-Chi Class and visit Sung Sot @ Surprised Cave.
- Guided tour programs, admission fees to all attractions and meal arrangements as mention in the propose tour itinerary.
- Seat in coach sharing type transport services from the airport to the hotel and vice versa also for entire tour programs.
- ✓ Tour commentaries by a local tour guide will conduct in ENGLISH language.
- ✓ One bottle of filtered drinking water will provide daily on the coach.
- ✓ Tipping for local guide & coach captain
- · KAYAKING ACTIVITIES ARE NOT INCLUSIVE ON BOARD , ADDITIONAL COSTS WILL APPLY.
- · PEAK SEASON SURCHARGES FOR CERTAIN DATES
- · PLEASE REFER SEPARATE PAGE FOR PEAK SEASON TRAVEL PERIOD AND SURCHARGES.
- · NO ADDITIONAL CHARGES FOR MEALS ARRANGEMENT AT LOCAL CERTIFIED HALAL RESTAURANTS.

CRUISE OPERATOR will provide program coordinator for pick up and transfer services from HANOI also for tour commentaries at local attractions in HALONG BAY; appointed tour guide in HANOI will not escort guests for HALONG BAY TOUR.

PACKAGE EXCLUSIONS

- All personal expenses; porterage, bar & laundry
- Travel insurance coverage i-e RM50/pax
- High season surcharge, Public Holiday, Festival Season, Convention Week [if applicable]





Travel dates	: Daily departure basis
Hotel	: 3*, 4* & 5* as per traveler's preference and budget
Airline	: Airasia/Malindo/MAS
Price	: Please contact us as price subject to actual travel date, no of
	persons & airline seats inventory

For bookings, Please call @ +603-9074 8699//016-2224621

Email	:	info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com
Tel	:	+603- 9074 8699
Fax	:	+603- 9074 8599
H/P	:	+6016-222 4621
Website	:	www.reliancepremiertravel.com

RELIANCE PREMIER TRAVEL

KL Eco City SO-13A-7, Menara 1 No. 3 Jalan Bangsar Kuala Lumpur 59200

Cheras Outlet

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein, Cheras 43200 Selangor